
Protokół Nr 28/20 z Sesji Rady Gminy Tuplice, 

 która odbyła się 30 grudnia 2020 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad XXVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady  

XXVIII Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący rady powitał serdecznie wszystkich 

radnych, sołtysów, Panią Wójt, Pana Mecenasa z kancelarii prawnej, Panią z obsługi rady  

i Pana Informatyka. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział  

11 radnych i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady gminy poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja  

z obrad jest dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie 

internetowej gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice 

wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

Ponadto Przewodniczący Rady poprosił o zachowanie szczególnej ostrożności, nie zbliżania 

się do siebie, nie prowadzenia rozmów w kuluarach, a także o używanie maseczki zakrywając 

usta i nos. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił 

do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXVII sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 



Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Barbara Rutkowska 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XXVII sesji rady 

gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach nie otrzymali pisemnej informacji Pani Wójt, więc poprosił Panią Wójt  

o przedstawienie powyższej informacji. 

 

Pani Wójt – poinformowała radnych, że ze względu na pracę zdalną i stan epidemii nie 

odbywały się spotkania. Jedynie miało miejsce podpisanie u notariusza aktu notarialnego dot. 

likwidacji Łużyckiego Związku Gmin, obecnie ten Związek już nie istnieje. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – zapytał się czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady gminy zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 5. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdań 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach nie otrzymali pisemnej informacji Pani Wójt, więc poprosił Panią Wójt  

o przedstawienie powyższej informacji. 

 

Pani Wójt – poinformowała radnych o podjętych przez nią działaniach w związku  

z przeprowadzonymi kontrolami przez Komisję Rewizyjną w zakresie umorzeń podatków dla 

osób fizycznych, z realizacji funduszu sołeckiego, działalności Spółdzielni Socjalnej „Razem 

do Sukcesu” oraz modernizacji ulicy Ogrodowej. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej 

informacji. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – zapytał się jaka kosiarka została zakupiona z funduszu 

sołeckiego dla sołectwa Tuplice i czy inne sołectwa będą mogły z niej korzystać – Pani Wójt 

odpowiedziała radnemu, że jest to kosiarka bijakowa do ciągnika, kosiarka będzie kosić 

pobocza w całej gminie. 

 

W związku z brakiem innych pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 



Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań przewodniczący rady gminy zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił prowadzącą wspólne 

posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

informacji z prac komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – przedstawiła informację ze 

wspólnego 11 posiedzenia Komisji Finansów i Komisji Społecznej, które odbyło się  

21 grudnia br. Pisemna informacja znajduje się w dokumentacji z przeprowadzonej Sesji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady gminy zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionych informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady gminy zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Interpelacje, zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 

przewodniczącego rady. Na dzień dzisiejszy w okresie międzysesyjnym wpłynęła jedna 

interpelacja. Wszystkie złożone interpelacje i zapytania, a także udzielone na nie odpowiedzi 

są dostępne na stronie bip.tuplice. 

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice  

z analizy działalności Referatu Gospodarki Komunalnej w 2019 roku 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały członka Komisji Rewizyjnej radnego 

Pana Arkadiusz Kowalskiego. 

 

Radny Pan Arkadiusz Kowalski – poinformował radnych, że projekt uchwały szczegółowo 

został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej,  

a podjęcie uchwały jest zasadne. 



 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXVIII/140/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy działalności Referatu Gospodarki Komunalnej w 

2019 roku. 

 

b) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z 

kontroli środków finansowych wydatkowanych z budżetu gminy w 2019 roku na 

utrzymanie Gminnej Biblioteki Publicznej, Szkoły Podstawowej im. T. Kościuszki w 

Tuplicach i Samorządowego Przedszkola w Tuplicach 

  

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały członka Komisji Rewizyjnej radnego 

Pana Arkadiusz Kowalskiego. 

 

Radny Pan Arkadiusz Kowalski – poinformował radnych, że projekt uchwały szczegółowo 

został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej,  

a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 



 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXVIII/141/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z kontroli środków finansowych wydatkowanych z budżetu 

gminy w 2019 roku na utrzymanie Gminnej Biblioteki Publicznej, Szkoły Podstawowej im. T. 

Kościuszki w Tuplicach i Samorządowego Przedszkola w Tuplicach. 

 

c) w sprawie przedłużenia okresu obowiązywania „Strategii Rozwoju Gminy Tuplice 

na lata 2014-2020” 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Wójt Katarzynę Kromp. 

 

Pani Wójt Katarzyna Kromp – poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo 

został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej,  

a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go 

pozytywnie. 

 



Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXVIII/142/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie przedłużenia okresu obowiązywania 

„Strategii Rozwoju Gminy Tuplice na lata 2014-2020”. 

 

d) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w budżecie na 2020 rok. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnoszą  

o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 



Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXVIII/143/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 

2020. 

 

e) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata 2020-2035 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Tuplice. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnoszą  

o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXVIII/144/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tuplice na lata 2020-2035. 

 

 



f) Uchwała budżetowa na rok 2021 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo 

został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej,  

a ponadto została wydana pozytywna opinia w sprawie projektu uchwały przez Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnoszą  

o przegłosowanie. Komisje większością głosów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Smyk 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXVIII/145/20 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 grudnia 2020 roku – Uchwała budżetowa na rok 2021. 

 

g) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata  

2021-2035 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 



Pani Aneta Kamińska-Preneta – poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo 

został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej,  

a ponadto została wydana pozytywna opinia w sprawie projektu uchwały przez Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnoszą  

o przegłosowanie. Komisje większością głosów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Smyk 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXVIII/146/20 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata 2021-2035. 

 

Ad 10.  Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, żeby pamiętali o 

złożeniu oświadczenia majątkowego w nowym roku według stanu na dzień 31 grudnia 2020 

r., a następnie zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – poprosił o podanie kwot jakie sołectwa przeznaczyły w ramach 

środków z funduszu sołeckiego na zakup tłucznia – Pani Wójt przekazała radnemu, że 

sołectwo Świbinki przeznaczyło 888,80 zł, sołectwo Łazy 5.600,00 zł, sołectwo Tuplice 

8.944,30 zł i sołectwo Matuszowice 9.066,70 zł. 

 



Radny Pan Ryszard Tułacz – poinformował, że w drodze gminnej w Drzeniowie, która była 

niedawno robiona znowu są dziury. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – zapytał się ile zostało do wykorzystania urlopu dla Pani Wójt 

i kiedy pójdzie na urlop – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że nie wie ile dni jej pozostało 

do wykorzystania, ale na pewno nie pójdzie na urlop na siłę, tylko wtedy gdy będzie 

potrzebowała. 

 

Radny Pan Arkadiusz Kowalski – poprosił o poprawę chodnika przy ulicy Mickiewicz oraz 

żeby Pani Wójt się zastanowiła nad zaleceniem Komisji Rewizyjnej po kontroli gospodarki 

odpadami komunalnymi w sprawie wprowadzenia segregacji odpadów przy cmentarzu – Pani 

Wójt odpowiedziała radnemu, że segregacja odpadów to jest dobry pomysł i zastanowi się 

nad tą sprawą. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – zapytał się czy projekty modernizacji 

oświetlenia ulicznego, które zostały udostępnione radnym są ostateczne – Pani Wójt 

odpowiedziała Przewodniczącemu Rady, że jeszcze nie są w ostatecznie zaakceptowane, ale 

na pewno nie będą wprowadzone zmiany w zakresie dostawienia nowych lamp. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – poinformował, że według niego zaprojektowane moce lamp 

ulicznych są niewystarczające i będzie ciemno na ulicy – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, 

że projekty robili specjaliści, zapewne zaproponowana moc lampy jest odpowiednia. Ponadto 

modernizacja oświetlenia ulicznego została już przeprowadzona w Nowej Roli i widoczność 

ulicy jest prawidłowa. 

 

Ad 11. Zamknięcie obrad XXVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1147 zamknął obrady XXVIII Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z XXVIII Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N . 

 

Protokołowała      Przewodniczący rady gminy 

 

Ilona Maj       Sylwester Mazurkiewicz 
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